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To: 5.1.2e 5.1.2e @rivm.nl]
From: 5.1.2e @Ilumc.nl

Sent: Sun 9/20/2020 8:13:17 PM

Subject: RE: Communicatievraag nav OMT

Received: Sun 9/20/2020 8:13:22 PM

Beste JEE:R RS

Dank voor je antwoord. Goed om te horen dat jullie nauw betrokken zijn bij de communicatie vanuit de Rijksoverheid, dat lijkt me

van groot belang.
Veel succes met jullie belangrijke taak!

GroetenFREN
rom IETS AEE vr.

Sent: zondag 20 september 2020 21:53

ToSCEBE orc ri>
Subject: RE: Communicatievraag nav OMT

Dank je voorje mail. Inderdaad, aandacht voor communicatie is goed, want communicatie draagt natuurlijk ook bij
aan de bestrijding van de uitbraak. Bij een grootschalige uitbraak zoals deze is vastgelegd dat de

publiekscommunicatie vanuit de Rijksoverheid (en voor ons als aanspreekpunt VWS) verloopt. Vandaar dat we

regelmatig naar VWS en Rijksoverheid moeten verwijzen. Natuurlijk hebben we regelematig contact en geven wij
hen input zodat de communicatie vanuit de Rijksoverheid inhoudelijk klopt. Onder andere voor communicatie over

testen.

Wat betreft je twee inhoudelijke punten: het thuisblijven totdat de testuitslag binnen is, is inderdaad iets waarvan

we ook merken dat het niet altijd wordt opgevolgd. Ik heb dit ook met VWS besproken. Het staat al op veel

plaatsen aangegeven, maar ze proberen dit nog wat meer onder de aandacht te brengen.

Je tweede punt snap ik ook. Zo'n uitleg zou wellicht helpen, hoewel op het juiste moment testen natuurlijk van

meer dingen afhangt. Ook vanuit de gedragsonderzoekskant is hier aandacht voor.

Ik hoop zo je vragen te hebben beantwoord.

RIVM

Postbus 1
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Sent: maandag 14 september 2020 13:34

Subject: Communicatievraag nav OMT

Ik ben blij dat er net veel nadruk is gelegd op het belang van communicatie in de bestrijding van de epidemie. Daarnaast

speelt communicatie ook een grote rol bij het goed toepassen van testen.

Ik vind het weljammer dat er wordt verwezen naar communicatie van vws, want we zouden hier toch input aan mogen of

kunnen geven. Of toch ook in samenwerking met de GGD meer doen op communicatie gebied. Even 2 aspecten waarvan

ik zou denken (maar ik ben geen expert op dit gebied) dat het een bijdrage zou kunnen leveren. Ik ben steeds verbaasd

over personen die na het testen bij de teststraat direct doorgaan naar de tennisclub o.1.d. Zou je de groep die zich laat

testen niet expliciet moeten zeggen (of op papier meegeven) dat de kans aanwezig 1s dat ze positief zijn en dat het advies

dus 1s dat de uitslag thuis afwachten?

Verder merk ik dat ik vaak moet uitleggen wanneer testen wel en niet zinvol is (met twee studerende dochters). Als ik het

uitleg dat er sprake is van een incubatietijd en dat een opeenvolging van gebeurtenissen (eerst index dan nauw contact en

dan pas contact van nauw contact) dan begrijpt men het meestal goed, en laat men zich niet/minder testen zonder

klachten. Ik kan hier geen uitleg over vinden op diverse websites.

Veel succes met alles,

GroctenfSRPel

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestermnd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard oak, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
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